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RG.0012.18.2020  
Protokół Nr 18/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  
odbytego w dniu 24 listopada 2020 roku 

 
 
Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  
II. Przyjęcie porządku obrad.  
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  
V. Wolne wnioski i zapytania.  
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.   
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1000 a zakończyła o 1031. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała  Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo, która 
powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. 
Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad (w chwili 
otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje 
się w załączeniu do niniejszego protokołu.  
 
Ad. II. 
Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo  przedstawiła proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania. 
 
Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej 
jako podstawa wyliczenia podatku rolnego na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem w 2021 
roku przedstawiła Kierownik Referatu Podatków i Opłat Wioleta Moskal. 
P. Moskal poinformowała, że Wójt Gminy  zaproponował na 2021 rok stawkę średniej 
ceny skupu żyta w wysokości  tj. 44,00 zł, co daje kwotę podatku rolnego 110,00 zł. (44,00 
zł x 2,5 q = 110,00 zł). 
Innych propozycji stawki nie zgłoszono. 
W głosowaniu za stawką 44,00 zł. głosowało 5 radnych. 
Przyjęto średnią cenę skupu żyta w wysokości 44,00 zł. dającą kwotę podatku rolnego     
110,00 zł. 
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Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków dla 
autobusowej komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr 1019R w m. Musików 
przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Izabela Szałaj. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zaciągniecie zobowiązania 
wykraczającego poza rok budżetowy 2020 na zadania inwestycyjne przedstawiła Skarbnik 
Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 
przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” – 
jednogłośnie.  
 
Ad. V. 
Radna Dorota Borys poinformowała o nieświecącej lampie w Radomyślu. 
Z-ca Wójta Izabela Szałaj odpowiedziała, że sprawę nie działającej lampy należy zgłosić do 
referatu inwestycji z podaniem słupa energetycznego na którym zamontowana jest 
lampa. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
 

             Przewodnicząca Komisji  
 

                    Justyna Szwedo 
 

Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur 
 

 


